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 מזל טוב! 

למיכל, איתן, שלמה, עידית ולאחים 

 שמואל ובר, 

 בהולדת הבן לשני ויצחק

 

  -זמני השבת
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 שיעור של הרב בני -לאחר התפילה

 פרשת שבוע לילדים:
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 שבת שלום!

 מחכים לכולם עם מסכות :( 

 ב והדס“צוות תשפ

 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

 נטע דרור רון קאופמן
ליאור 

 ועופרי עברי
 יעל לב

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

 פורת דור הללי רייבי
קדם דוד 

 צדוק
 יעלה דדון

 מועדון הרוח!!! פיילוט!!!

 "פרלמנט צהריים"

  77:88במרץ בשעה  1ביום שני, ד' אדר ב', 

 נתכנס לארוחת צהריים משותפת בחדר האוכל 
 )ממש כמו פעם(. 

כל אחד משלם על המנה שלו דרך הנהלת חשבונות. 
 . ההרשמה בעיצומה בקבוצה ובגוגלגרופ

 אם נראה כי טוב, נקיים ארוחות כאלה מדי פעם.



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה,

תושבים, אושרה הצעת התקציב המעודכנת של  06-לאחר אסיפת חברים פיזית בשבוע שעבר, עם השתתפות מכובדת של כ

, וכן ברוב של מעל שני שלישים מהמצביעים הוחלט על המשך השירות של הרופא הכונן %69ההנהלה ברוב גדול של מעל 

 במעלה גלבוע. 

התהליך כולו, החל מהכנת התקציב, המשך בהצגתו, בהצבעה נגד ובהחלטה להמשיך ולגבש תקציב חדש, היה מאתגר 

ומרתק, הן ברמת ההנהלה והן ברמת היישוב. אנו מקווים שמתוך התהליך הזה נצמח ונתאים טוב יותר את ההתנהלות 

 הכלכלית שלנו לצרכים ולרצונות של קהילת מעלה גלבוע. 

אנו רואים בהעברת התקציב תחילתו של תהליך, שתוצריו הרצויים יהיו הסכמות מחודשות על הרצונות והערכים של 

הקהילה, ומודים מראש על שיתוף הפעולה של התושבים. תודה גם לחברי ההנהלה ולאגף קהילה במועצה על הליווי 

 הצמוד והתומך. 

 שבת שלום!

 

 מאחורי שולחן המזכירה | הילה שטיין

מה   -כחצי שנה שאני יושבת מאחורי שולחן המזכירה, אי שם בפרוזדור הארוך בבניין המשרדים. אולי תרצו לשאול 

באמת מעסיק אותי בשעות הלא מעטות בהן אני מבלה בחדר הסמוך לצביקי. ובכן, חשוב לי לספר לכם על כך, ולזאת 

 מיועד המדור החדש: "מאחורי השולחן."

בפתח דברי ברצוני לברך את ארנה בשיא לבר"ן על בחירתה לקדנציה שניה כמרכזת משק. ארנה מנהלת ביד רמה ובלב 

 רחב את המשק החקלאי בשלוש השנים האחרונות. כולנו מאחלים לה ולנו שגשוג ופריחה וברכה רבה במעשי ידיה.

משימות למען  -במעבר למה שמעסיק אותי ואותנו בעת האחרונה, אתייחס  בהרחבה לנושא מרכזי בהווייתנו: משימתיות

 החברה בישראל. 

כאן אולי המקום לתת הקדמה קצרה עבור אלו שאינם מכירים את הפעילות המיוחדת הזו. למעשה, כפי שהיטיב צדוק 

להסביר באסיפת החברים האחרונה, שמרביתה הוקדשה לכך, אתגר המשימתיות מלווה אותנו מימיו הראשונים של 

הקיבוץ. שובל ארוך של משימות היו חלק מחיינו, ונזכיר רק חלק קטן: קליטת עולי רוסיה במסגרת בית ראשון במולדת,  

יהודה הצעיר, הכשרות בני עקיבא, תכנית י"ג מארה"ב, שבתות "נתיב", תכנית "ניסן", אימוץ  -קבוצות נוער מחו"ל 

לך"... ועוד ארוכה הרשימה. גם לאחר השינוי בהתנהלות שעבר הקיבוץ  -בסיס גבעונה, אימוץ אסירי ציון, קייטנת "לך

המתחדש, המסורת הזו המשיכה, כשעיקר המימון לפעילויות הללו נשען על כסף שנגבה דרך מיסוי החברים/ות ) "סרגל 

השותפות"(. שוקי, כמזכיר הקיבוץ, ראה בכך שליחות חשובה ביותר, קידם פרויקטים רבים, ודאג להקמת ועדה 

שתפקידה לעסוק באיתור משימות המבוססות על התנדבות והרתמות של הקהילה. למעשה, לב המשימתיות הוא השיתוף 

 והגיוס של אנשים רבים, ככל שניתן, הנותנים כתף ורוח גבית.

במסגרת התקציב הקיים חברי הועדה בודקים את ההצעות המגיעות אליה, ולאחר תהליך מול הפונים, וסימון המשימות 

 שנמצאו מתאימות, הנושא מגיע לאישור באסיפת החברים.

 חברי הועדה הם: אביעד ספראי, רינה לכר, גידי בן יצחק, יעל כרמי, וצדוק ליפשיץ.

 שתי הצעות אושרו לאחרונה על ידי האסיפה, ועליהן אפרט בקצרה:

 . פרויקט "אישה אל רעותה" / עמותת מלכישוע 1

יצירת חיבורים וקשרים בין נשות קהילת מעלה גלבוע לנשים במלכישוע. כלי לביסוס קשרים כאלו הוא   -מהות הפרויקט 

 פעילויות משותפות המזמנות מפגש אישי ושיח.

 

 

 



 בשלב זה מספר נשים התחייבו להעברת פעילויות, כל אחת בתחום עיסוקה.

 ישמחו לענות על שאלות, לקבל הצעות ולמצוא איתכן דרכים לטפח ולהעמיק -צבי ואוריה גן-אורטל בן -מגישי ההצעה 

 את הקשר בין נשים בקהילתנו ובמלכישוע.
 

 לשמחתנו, כבר יש ניצנים ראשונים ליוזמה המבורכת:

 , יום האישה הבינלאומי, תתקיים פעילות משותפת של מוזיקה וריקודים, באולם3/8ביום שלישי הקרוב, ה' באדר, 

 רותי האגדית! נשים המעוניינות להיות שותפות, מוזמנות לפנות לאורטל בהקדם )מספר המקומות .D.Jהישיבה, בהובלת 

 מוגבל(.

 

 . בני מנשה2

 בבית שאן קיימת קהילה של כארבעים משפחות משבט בני מנשה אשר עלו מהודו לפני כשלוש שנים, וחוות קשיי קליטה

 והסתגלות, על כל מורכבותה.

 צעירים מתוך הקהילה, אשר עברו הכשרה במסגרת קורס מנהיגות צעירה, מתווכים את הקשר עם המשפחות ומסייעים

 להבין את הצרכים המיוחדים שלהם.

 העשרה לבנות שירות והכנה -אשתקד, בהובלת יונית גרוס קולה, התקיימו שני פרויקטים בחסות המשימתיות של הקבוץ 

 לכתה א'.

 השנה יש מגמה להעמיק ולהרחיב את הפעילות, וגובשה תכנית המתפרסת על מגוון רחב של פעילויות: 

 הדרכת הורים, חוגי העשרה לילדים, הנחלת עברית שימושית ומדוברת למבוגרים בצורה המותאמת לצרכים שלהם, 

 חונכויות בבית ספר, הכנה לכתה א'.

 גם בפרוייקט זה יש אנשים מהקהילה שהתחברו בתחומים שונים )אומנות, מוזיקה, תנועה/ספורט, תזונה ועוד(, אך עדיין

 חסרים מעבירי חוגים )יתקבלו ברצון גם הצעות למפגשים חד פעמיים(. בנוסף, זקוקים לעזרת חונכים בהתנדבות לסיוע

 פרטני בבתי הספר, בשעות הבוקר.

 גרעין נחשון התגייסו אף הם ויתנדבו בפעילויות שונות.

 יונית גרוס קולה ורינה לכר הן הכתובת לכל מי שיכול ומוכן להתנדב, ולהצטרף לעשייה המבורכת הזו. הם ישמחו לתת

 פרטים נוספים ולהסביר את הדרכים בהן ניתן לקדם את ההשתלבות החברתית של העולים.

 
 

אני מקווה שההיענות של כולנו לקריאה הזו, עם חיפוש דרכים לעשיית טוב וחסד, תשפיע עלינו ברכות של חיבורים וקשר,  

 בינינו לאחרים, ובתוך קהילתנו הצומחת. -וחיזוק תחושת שיתוף ויחד 

לסיום, ארצה לשלוח איחולים לעופר, יעל והילדים המתכננים לצאת למסע משפחתי לאזור ירושלים בקיץ הקרוב. אנחנו  

 מקווים שאכן תהיה זו הזדמנות עבורכם להרפתקה מיטיבה, פתיחת אופקים חדשים, והתמלאות בחוויות מעשירות. 

לקראת המעבר, עופר הודיע על סיום תפקידו כמנהל הכספים של הקיבוץ. הוקם צוות איתור למציאת מחליף לעופר 

 ובימים הקרובים יצא קול קורא עם הגדרות ודרישות התפקיד. 

 ואלו, לעת עתה, החדשות מאחורי השולחן.

 

 
 

 

 

 



 עדכונים מהשטח | גלית כרם, כרמית דגן, צביקי וייל והילה שטיין -הבית לחיים

 "אתה לומד עם השנים

 לבנות ביחד בניינים

 לחיות עם כל השינויים

 לרקום איתה סיפור חיים"...

 בשעה טובה תכנית ה"בית לחיים" מתקדמת ומתחילה לרקום רקמת חיים. 

 שיתוף עם עמותת קמ"ה

מנהל הבית בגלבוע במירב מלווה את תהליך הקמת הבית בהיבטים   -השיתוף עם עמותת קמ"ה הולך ומתהדק, אלעד בלוך

של שיפוץ וגיוס הדיירים, וכן  צפוי ללוות את הניהול השוטף של הבית עם הקמתו. כרמית דגן ומוריה לדל זוכות להתנדב  

 אחת לשבועיים ב"הרדוף" ושואבות משם את הרוח ואת הגישה הטיפולית. 

המודל העקרוני של קיום הבית הוא הפעלה שוטפת ע"י העמותה, ומעטפת של הקהילה. לשם כך קיים צוות היגוי בו 

 שותפים נציגי העמותה והקהילה.

 –שתוביל את תהליך השיפוץ ועמותת קמה –לו שייך המבנה, לקהילה  –בימים אלו נחתמים ההסכמים בין הקיבוץ 

 שתישא בחלק ניכר מעלויות השיפוץ ותפעיל לבסוף את הבית.

 לקראת שיפוץ

הקיבוץ הקצה עבור הבית לחיים ללא תשלום את מבנה בתי הנעורים. מפקחת תחום מגורים במשרד הרווחה ביקרה בבית 

ואישרה את שיפוץ המבנה. שגיא זיו נבחר לתכנון השיפוץ, והביצוע יהיה בליווי של יהודה לדרמן. בבתים שישופצו יהיו  

גם דירות מגורים וגם מרחב משותף. כרגע אנחנו נמצאים בשלבי המדידות, ובעת שתהיינה תכניות כמובן שנשתף את 

 השכנים הגרים בסמוך ונציג אותן לציבור. 

 מימון והנצחה

מגייסת המשאבים שלה, חיברה אותנו למשפחה מקסימה שמעוניינת  –תנועת הקיבוץ הדתי, באמצעות יונית לוריא 

לתרום סכום כסף נכבד לזכרו של אב המשפחה. נפגשנו עם המשפחה כבר פעמיים, התרגשנו מאוד לשמוע את סיפור 

 סיפור של ציונות וישראליות שורשית. בימים אלו אנו בשיח מולם על נושא ההנצחה.  –החיים המיוחד שלהם 

 תודה לדובי מילר על החיבור לתנועת הקיבוץ הדתי.

השלב הבא הוא לצאת לגיוס המונים, להשלמת הסכום הדרוש לשיפוץ המבנה, תחילה מהקהילה שלנו ובהמשך מחוצה 

לה. בקרוב נפרסם ערב קהילתי לקראת תחילת הגיוס, נשמח מאוד אם תוכלו לקחת חלק בגיוס זה ולהיות שגרירים 

 להתרמה משמעותית זו. פרטים נוספים יימסרו בהמשך.

 איתור דיירים  

 0-אנו שואפים להפעיל את הבית כבר אחרי חגי תשפ"ג. מלבד האתגר הפיסי של השיפוץ, הפתיחה מותנית בהרשמה של כ

דיירים(. בימים הקרובים נוציא הודעה מזמינה ומסודרת, שתציין כי קהילת מעלה גלבוע , בשיתוף  06דיירים )סה"כ יהיו 

ומעלה על הספקטרום האוטיסטי.  הבית מכוון לאנשים שרוצים  10עמותת קמ"ה, מקימה בית לחיים לבחורים מגיל 

לחיות בסביבה כפרית , קהילתית, דתית ותומכת,  ולשלב עבודה, לימודים וחיי קבוצה וקהילה. נשמח בסיוע בהפצת 

 המודעה, נבקש לעדכן אותנו טרם הפרסום.

 

 נשמח להוסיף ולהרחיב בפני משפחות חדשות ומי שמעוניין להשמיע ולשמוע.

 הילה, גלית , כרמית וצביקי



 דבר הספרנית | נעמי בשיא

 במודעה למטה מוצגים הפרטים על מפגש עם סופרת מוכשרת ואהובה על הילדים, מאירה ברנע גולדברג. 

אני מאד ממליצה על המפגש עם מאירה, ואמנם היא מכוונת את דבריה לילדים בכיתות ג' עד ז', היא הסכימה להכניס גם 

ילדי כיתה ב, אך ממש לא מתאים לילדי כיתה א; ומטה. דבריה במפגש מכוונים בהחלט לילדים גדולים יותר וגם 

  !זו חוויה טובה מאד-למבוגרים המעוניינים. מניסיון אישי 

 את תושבי מעלה גלבוע נחייב דרך הנהלת חשבונות. 

  בהנאה לכולם


